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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 17. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27. 1. 2016 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák 

Veřejnost: Bc. Kateřina Pavlová 

 
Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil s programem 
zasedání.  
 

Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Volba místopředsedy AS FSv za studentskou komoru 
3. Projednání a schválení Metodiky výpočtu pedagogického výkonu katedry 

(proděkan prof. Máca) 
4. Informace o hospodaření fakulty za rok 2015 (tajemník Ing. Vlasák) 
5. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. Vedení FSv poděkovalo 
těm členům AS, kteří se podíleli na Dni otevřených dveří v pátek 22. 1. 2016 za 
mimořádně vydařenou organizaci. 
 

Bod 2.  Volba místopředsedy AS FSv za studentskou komoru 
 

Ing. Šefčíková rezignovala ze své pozice místopředsedkyně AS za studentskou komoru. 
Jako kandidát byl navržen Ing. Petr Matějka, který s nominací souhlasil. Nebyl navržen 
protikandidát.  
 

Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 1 (z 21 přítomných) 
 
Bod 3.  Projednání a schválení Metodiky výpočtu pedagogického výkonu katedry 
(proděkan prof. Máca) 
 

Proděkan Máca z pověření děkanky fakulty předložil Akademickému senátu ke schválení 
„Metodiku výpočtu pedagogického výkonu katedry“, která bude tvořit Přílohu A „Metodiky 
rozpisu prostředků NIV na rok 2016“. 

Zdůvodnění návrhu: 
V předloženém návrhu dochází oproti zásadám schváleným pro rok 2015 k těmto 
změnám: V odst. 4 se stanoví koeficient K3 pro bakalářské práce s dotací 10 hod. 
V odst. 7 se aktualizuje seznam Ateliérů. 
 

Hlasování: pro 21|proti 0| zdrželo se 0 (z 0 přítomných) 
 

Bod 4.  Informace o hospodaření fakulty za rok 2015 (tajemník Ing. Vlasák) 
  
Pan tajemník informoval o hospodaření fakulty za rok 2015, výsledek je kladný, ačkoli 
loňské odhady z konce roku byly optimističtější.  
Podklady pro rok 2016 zatím nejsou známé, ale pan tajemník nevidí finanční zdroje příliš 
optimisticky. 
Proběhla senátní diskuze, ve které pan tajemník zodpověděl dotazy doc. Bubeníka 
ohledně celkového obratu. 
Paní děkanka doplnila referát pana tajemníka. 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 5.  Různé 
 

Ples FSv bude 4. 3. 2016. 
 
Pan tajemník byl tázán na penzijní připojištění. Paní děkanka doplnila komentář pana 
tajemníka. 
 
Doc. Vébr vznesl dotaz na investiční akce, zejména týkající se rekonstrukce budovy B. 
Paní děkanka a pan tajemník problém komentovali. Rekonstrukce bude muset být 
postupná a financovaná z fakultních zdrojů.  
 
Dne 9. 2. 2016 bude přímý přenos pořadu Fokus Václava Moravce s tématem vysoké 
školství. Je možné účastnit se jako publikum.  
 
Doc. Bubeník upozornil na špatné prolinkování zveřejněných dokumentů. Pan tajemník 
požádal všechny, kteří objeví nesrovnalost, aby uvědomili Ing. Gallovou nebo Ing. 
Kokešovou ohledně fungování nového webu a Ing. Záleskou ohledně dokumentů pro 
studenty a zaměstnance v původním webovém rozhraní. 
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 24. února 2016. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


